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سرپرست شرکت توزیع برق اصفهان:
۳۵۶کیلومترشبکهبهساختاربرقاصفهانافزودهشد

اصفهان -بهمن راعی، د            ر ســال گذشــته  ۱۸۳   کیلومتر شبکه فشار متوسط و 
۱۷۳ کیلومتر شبکه فشار ضعیف به شبکه های توزیع برق اصفهان  افزود            ه شد            .

این مطلب شاه بیتی بود             که مهند            س علیرضا کشانی سرپرست  شرکت توزیع برق اصفهان د            ر خصوص 
اقد            امات شرکت عنوان کرد             و افزود             ، د            ر مجموع حد            ود             ۱۵۱۹۰ کیلومتر خطوط توزیع د            ر حوزه برق اصفهان 
وجود             د            ارد             که از این میزان ۶۱۸۰ کیلومتر شبکه فشار متوسط و ۹۰۱۰ کیلومتر شبکه فشار ضعیف است.

وی بابیان اینکه د            ر سال گذشته ۵۶۹ د            ستگاه پست توزیع د            ر حوزه توزیع برق اصفهان نصب شد            ه است 
گفت، د            ر حال حاضر تعد            اد             ۱۳۶۲۸ د            ســتگاه پست توزیع با ظرفیت ۳۳۷۴ مگاوات آمپر برق مشترکان 
۱۳ امور توزیع برق را تامین می کند             .کشانی یاد             آور شد            ، علاوه بر فعالیت و پروژه هایی که د            ر یک سال 
گذشته برای پاید            اری شبکه و تامین برق مرد            م صورت گرفته پروژه های بسیار خوبی د            ر ایجاد             شبکه های 
رینگ ، انجام مانورهای فنی عملیاتی با  رویکرد             ترمیم و بهسازی شبکه موجود             اجرای طرح های مقاوم 
سازی د            ر اصفهان به اجرا د            ر آمد            ه است.وی خاطر نشان کرد            ، با اجرایی شد            ن این پروژه ها ؛ اجرای طرح 
های کاهش پیک و اعمال طرح های مد            یریت مصرف برای گذر از تابستان ۱۴۰۱ فراهم شد            ه است .وی 

گفت، همراهی مرد            م تا نیمه های شهریور تامین برق پاید            ار را تضمین می کند            .

پایانعملیاتعکسبرداریهواییازمحدودهخلدبرینیزد
یزد            - صاد            قی مقد            م: رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرد            اری یزد             از 
پایان پروژه عکسبرد            اری هوایی از محد            ود            ه و قبور آرامستان خلد            برین خبر د            اد             و گفت: 
عکسبرد            اری از این منطقه با همکاری سازمان مد            یریت آرامستان ها و با استفاد            ه از 
پهپاد             ماتریس ۳00 و با انجام پرواز د            ر ارتفاع 45 متری، د            ر مساحتی نزد            یک به ۱50 

هکتار صورت گرفته و طی آن بیش از ۱2000 عکس برد            اشت گرد            ید            ه است.
مهد            ی فلاح تفتی افزود            : این پروژه با هد            ف روزآمد            سازی نقشه های قبور و فضای سبز این مجموعه و 
همچنین کمک به انجام ممیزی های قبور انجام شد            ه و د            قت زمینی عکس های برد            اشت شد            ه د            ر حد            ود             

۶ میلیمتر می باشد            .

مد            یرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان:
حدنصابتاریخیمصرفبرقدرمازندرانشکستهشد

مهند            س حسینی کارنامی مد            یرعامل شرکت توزیع نیروی برق مازند            ران گفت: حد             
نصاب تاریخی مصرف برق د            ر مازند            ران ، 25 مرد            اد             برای اولین بار د            ر ســال جاری 

شکسته شد             و از مرز 2252 مگاوات عبور کرد            .
حسینی کارنامی گفت: برای اولین بار د            ر سال ۱۴۰۱ رکورد             تاریخی مصرف برق د            ر حوزه جغرافیایی 

شرکت توزیع برق مازند            ران از گلوگاه تا فرید            ونکنار شکسته شد             و این شاخص به ۲۲۵۲ مگاوات رسید            .
وی با بیان اینکه رشد             مصرف قبلی ثبت شد            ه ۲۱۶۳ مگاوات بود            ه، افزود            : از هم استانی های عزیز تقاضا 

د            اریم با رعایت نکات مد            یریت مصرف برق، زمینه تامین پاید            ار انرژی برق مطمئن را فراهم کنند            .

باتلاشی جهاد            ی وشبانه روزی؛
واحدیکبخارنیروگاهنکاهپسازانجامتعمیرات

غیرمترقبهواردمدارتولیدشد
ساری- رییسی واحد             یک بخار نیروگاه شهید            سلیمی نکا با ظرفیت 440 مگاوات پس 

از انجام تعمیرات غیرمترقبه به شبکه سراسری برق کشور پیوست.
 مد            یر امور بهره برد            اری نیروگاه بخار با اعلام این خبر افزود            : د            رپی افزایش نشتی آب بویلر و با هماهنگی 

مرکز کنترل شبکه برق کشور، واحد             یک بخار به منظور بررسی و رفع اشکال از مد            ار تولید             خارج شد            .
سید             ابوالقاسم محمد            ی گفت: نظر به نیاز شبکه برق کشور، همکاران فعالیت های تعمیراتی مورد             نیاز را به 
سرعت آغاز کرد            ند             که د            رکوتاه ترین زمان ممکن، ۲ لوله د            ر رهیت د            و تعویض و یک لوله د            ر رهیت د            و، د            و 
لوله د            ر سقف بویلر و یک لوله د            ر سوپرهیت یک بویلر ترمیم و ۱۱ لوله نیز د            ر مبد            ل A۰ پلاک شد             و این 
واحد             پس از ۴۹ ساعت تلاش جهاد            ی و شبانه روزی همکاران، وارد             مد            ار تولید             شد            .نیروگاه شهید            سلیمی 
نکا با ظرفیت تولید             ۲۲۱۴ مگاوات به عنوان یکی از بزرگترین نیروگاه های کشور، بیش از ۴ د            رصد             برق 

کشور را تامین می کند            .

دستگاههایاستانیزمینهایمناسبخودراتاپایان
شهریورماهدراختیارطرحنهضتملیمسکنقراردهند

مهند            س سید             محمد             نظری مد            یرکل راه و شهرسازی استان مازند            ران گفت: به موجب 
د            ستور ریاست محترم جمهور تمامی د            ستگاهها موظف هستند             تا پایان شهریورماه 
زمینهای خــود             را د            ر اختیار وزارت راه و شهرســازی به منظور طرح نهضت ملی 
مسکن قرار د            هند            ، استان مازند            ران نیز از این قاعد            ه مستثنی نیست و انتظار می رود             
د            ستگاههای اجرایی استان اراضی مناســب را د            ر اختیار اد            اره کل راه و شهرسازی 

استان قرار د            هند            .
مهند            س سید             محمد             نظری با بیان اینکه همه توان د            ولت و وزات راه و شهرسازی اجرای گسترد            ه طرح 
نهضت ملی مسکن و خانه د            ار کرد            ن مرد            م و طبقه مستضعف جامعه است افزود            : به موجب قانون تمامی 
د            ستگاه ها و وزارتخانه ها موظفند             تا پایان شهریور تمام اراضی مناسب اعلام شد            ه را برای احد            اث مسکن 
اختصاص د            هند            ، د            ر غیر این صورت تمامی این زمین ها به نام د            ولت جمهوری اسلامی ایران ثبت می شود            .

وی با اشاره به اهمیت تخصیص و تامین زمین د            ر پیشبرد             طرح نهضت ملی مسکن د            ر استان مازند            ران 
تصریح کرد            : قطعا با شناسایی زمین های مناسب و تشکیل بانک زمین، می توانیم به هد            ف متعالی د            ولت 
سیزد            هم که همان جهش تولید             مسکن د            ر کشور است نائل شویم.مهند            س نظری د            ر پایان بهترین شیوه 
خانه د            ار شد            ن اقشار مختلف را استفاد            ه از وام ۴۵۰ میلیون تومانی ساخت د            ر پروژه های نهضت ملی مسکن 
عنوان کرد             و خاطر نشان ساخت : د            ستگاه ها از این فرصت برای خانه د            ار شد            ن کارمند            ان و کارگران خود             

می توانند             به بهترین وجهی استفاد            ه کنند            .

حوزهآموزش،نیازبهتحولاساسیدارد
یزد            - صاد            قی مقد            م:  نمایند            ه ولی فقیه د            ر استان و امام جمعه یزد             با بیان اینکه حوزه 
آموزش نیاز به تحول اساسی د            ارد             گفت: آموزش د            ر کشور ما از ابتد            ا د            چار مشکل بود            ه 
و همچنان سبک ناد            رستی بر آن حاکم است به طوری که د            ر مد            یریت های ما نیز تاثیر 

گذاشته است.
آیت الله محمد            رضا ناصری روز سه شنبه د            ر د            ید            ار معاون علمی و فناوری رییس جمهور اظهار د            اشت: غفلت از 
سه عامل تد            ین، تفکر و تعقل د            ر آموزش کشور باعث مشکلات کنونی حتی د            ر سطح مد            یریت شد            ه است.وی با 
بیان اینکه این سه اصل از اصول مغفول ماند            ه د            ر آموزش کشور است افزود            : غرب تلاش د            ارد             تا د            انش اموزانمان 
بد            ون تد            ین و مغفول الهویه باقی بمانند            .ناصری اد            امه د            اد            : آنها تفکر را از د            انش اموزان ما گرفته اند             و اموزش به 
نحوی پیش می رود             که فکر کرد            ن را از آنها گرفته است و متاسفانه د            ر د            انشگاه نیز همین وضعیت را د            اریم و این 
د            ر مد            یریت ما نیز تسری یافته است.وی اد            امه د            اد            : مقام معظم رهبری بر تولید             علم تاکید             د            ارند             لذا نباید             تنها به 
د            نبال بهره برد            اری از طرحهای د            یگر کشورها باشیم بلکه باید             خود             تولید             علم د            اشته باشیم.ناصری گفت: د            شمن 
تلاش د            اشته با گرفتن تعقل از د            انش آموزان و د            انشجویان ما و حتی سیاسیون کشورمان، قد            رت تشخصی 
حق از باطل را بگیرد            .وی افزود            : باید             آموزش و پرورش اصلاح شود             و توصیه د            اریم که د            انشگاه فرهنگیان که 

هر ساله چند             هزار معلم را تربیت می کند             برای آموزش بهتر نسلهای آیند            ه مورد             اهتمام بیشتری واقع شود            .

پیگیریمسائلکارکنانبرقمنطقهایخوزستان
دروزارتنیرو

مد            یرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با حضور د            ر وزارت نیرو، پیگیر مسائل 
حقوق، د            ستمزد             و مزایای کارکنان این شرکت شد            .

با توجه به اهمیت مسائل رفاهی کارکنان و د            غد            غه های آنها، محمود             د            شت بزرگ مد            یرعامل این شرکت 
با حضور د            ر وزارت نیرو و د            ید            ار با سرپرست معاونت منابع انسانی وزارت، مسائل و د            رخواست های کارکنان 
شرکت را مطرح و خواستار رسید            گی به آنها شد            .د            ر این نشست مسائل و مشکلات کارکنان شرکت برق 
منطقه ای خوزستان با توجه به شرایط ویژه خوزستان و جغرافیای گسترد            ه عملکرد            ی این شرکت، مورد             بررسی 
قرار گرفت و بنا شد             که راهکارهای لازم برای حل این مسائل تد            وین و ارائه شود            .مد            یرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان د            ر این نشست با اشاره به نقش رضایت شغلی د            ر بهبود             عملکرد             کارکنان و تلاش های 
پرسنل این شرکت برای حفظ پاید            اری شبکه برق د            ر د            ماهای بالای ۵۰ د            رجه، از سرپرست معاونت منابع 
انسانی وزارت خواست که رفع مسائل حقوق، د            ستمزد             و مزایای شغلی کارکنان این شرکت را د            ر اولویت 
رسید            گی قرار د            هد            .محمد             شهرابی فراهانی سرپرست معاونت منابع انسانی وزارت نیرو نیز د            ر این نشست 
با تقد            یر از تلاش های کارکنان شرکت برق منطقه ای خوزستان، بر رسید            گی مسائل مطرح شد            ه د            ر اسرع 

وقت تاکید             کرد            .

محرومیتزیرساختییزددرحوزهپارکعلموفناوری
یزد             - صاد            قی مقد            م: معاون علمی و فناوری رئیس جمهور با تاکید             بر مشارکت صنایع 
بزرگ استان یزد             برای توسعه زیرساختهای اقتصاد             د            انش بنیان د            ر این استان، وعد            ه 
د            اد             که از اختیارات این معاونت د            ر قالب قانون جهش تولید             د            انش بنیان از این صنایع 

حمایت د            اشته باشد            .
»سورنا ستاری« د            ر جمع خبرنگاران ظرفیت یزد             را د            ر حوزه د            انش بنیان خوب توصیف کرد             وافزود            : این 
استان از برخی محرومیت های زیرساختی به ویژه د            ر حوزه پارکهای علم و فناوری رنج می برد            .وی با بیان 
این که پارک علم و فناوری یزد             جزو د            ومین یا سومین پارکهای ایجاد             شد            ه د            ر سطح کشور و نمونه خاصی 
از سیستم پارک د            اری و الگو است ولی این توسعه باید             د            ر قالب توسعه فیزیکی پارکها بتوانند             اتفاق بیافتد             
که د            ر یزد             این اقد            ام صورت نگرفته است.وی کمتر د            رگیر شد            ن صنایع بزرگ با اقتصاد             د            انش بنیان را از 
د            یگر ضعفهای موجود             د            ر استان ذکر کرد            .ستاری با تاکید             بر لزوم پیاد            ه سازی اقتصاد             د            انش بنیان د            ر استان 
یزد            ، افزود            :  به عنوان نمونه اقتصاد             حوزه معاد            ن یا اقتصاد             موجود             د            ر صنایع نساجی باید             با اکوسیستم اقتصاد             
د            انش بنیان مانند             حوزه های ICT، بیوتکنولوژی و صنایع خلاق که استان یزد             د            ارای ظرفیت بالایی د            ر 
این زمینه است، د            رگیر شوند            .گفت: د            ر جریان سفر به یزد             تفاهم نامه های زیاد            ی د            ر توسعه زیرساختها د            ر 
استان د            اشتیم که د            ر تهران با د            وستان نهایی خواهیم کرد             و اعتبار قابل توجهی را با همکاری وزارت علوم 
برای زیرساختهای استان چه د            ر زمینه پارکهای علم و فناوری و چه د            ر د            انشگاه های استان و زیرساختهایی 

که تاکنون مغفول ماند            ه هزینه خواهیم کرد            .

اخبار کوتاه 

نائب رییس شورای شهر کرج؛

د            رخواست اصلاح نظام حقوق و د            ستمزد             کارکنان شهرد            اری به رئیس سازمان اد            اری و استخد            امی کشور ارسال شد            
سخنگو و نائب رئیس شــورای اسلامی شهر 
کرج گفت: د            رخواست افزایش حقوق و د            ستمزد             
کارکنان شــهرد            اری  )کارمند            ان( بر مبنای تورم 
ســالانه بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران 
همانند             قانون کار جمهوری اســلامی ایران به 
رئیس سازمان اد            اری و استخد            امی کشوربرای 

رسید            گی ارسال شد            .
عمار ایزد            یــار با عنایت به د            رخواســت های متعد            د             واصله 
کارمند            ان شهرد            اری کرج د            ر خصوص اختلاف فاحش میزان 
حقوق و مزایای د            ریافتی نسبت به سایر کارمند            ان مشمول 
قانون مد            یریت خد            مات کشوری و همین طور سایر پرسنل 
شــهرد            اری کرج با قرارد            اد            های تابع قانون کار، موضوع طی 
نامه ای به مشــاور محترم رئیس جمهور و رئیس سازمان 
اد            اری و استخد            امی کشور پیگیری شد            .سخنگو و نائب رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد            : از آنجایی که اغلب 
بد            نه نیروی انسانی شهرد            اری کرج  بیش از ۸۰ د            رصد             پرسنل 

بصورت مستخد            مین قرارد            اد             کارگری اعم از رسمی، موقت، 
تأمین نیرو و... مشمول قانون کار بود            ه و تنها بخش اند            کی 
از کارکنان شهرد            اری ها به لحاظ قرارد            اد             استخد            امی بصورت 
قرارد            اد             کارمند            ی می باشند             بنابراین از حیث ضوابط حقوق 
و مزایــا، تابع قانون نظام هماهنگ پرد            اخت کارکنان د            ولت 
)مصوب سال ۱۳۷۰( می باشند             بر مبنای همین قانون حقوق و 

د            ستمزد             آنها محاسبه و پرد            اخت می  شود            
ایزد            یــار بیان کرد            : با توجه بــه اینکه بیش از پنجاه د            رصد             
بود            جه سالانه شهرد            اری ها از محل منابع غیرد            ولتی تأمین 
می شود             منجر به مستثنی شد            ن پرد            اخت حقوق و د            ستمزد             
شهرد            اری ها از قانون مد            یریت خد            مات کشوری و بروز فاصله 
معناد            ار بین حقوق د            ریافتی کارکنان شــهرد            اری ها با قرارد            اد             
کارمند            ی بر اســاس مصوبه سالانه تعیین ضریب افزایش 
حقوق کارکنان و بازنشستگان د            ولت بر مبنای مشمول نظام 
هماهنگ پرد            اخت کارکنان د            ولت با کارمند            ان سایر نهاد            ها و 
سازمان های د            ولتی بخصوص مستخد            مین با قراد            اد             کارمند            ی 

مشمول قانون مد            یریت خد            مات کشوری شد            ه است که این امر 
باعث د            لسرد            ی، عد            م رضایت شغلی و ایجاد             مشکلات فراوانی 

برای مستخد            مین قرارد            اد             کارمند            ی شهرد            اری ها گشته است.
وی تاکید             کرد            : کارکنان شهرد            اریها که با وظایف و تکالیف 
انبوهی که بر د            وش آنها نهاد            ه شــد            ه است، با توجه به عد            م 
تناســب افزایش حقوق د            ریافتی با تورم سالانه، بیشترین 
خد            مات را برای هموطنان عزیز ارائه مید            هند             ولی مستخد            مین 
شــهرد            اری ها با قرارد            اد             کارمند            ی کمترین حقوق را د            ریافت 

می کنند            ، لذا از آنجایی که شهرد            اری کرج برای پرد            اخت حقوق 
و مزایای پرسنل خود             از اعتبارات د            ولتی استفاد            ه نمی نماید             و 
از این باب هیچ گونه بار مالی برای د            ولت متصور نمی باشد             
انتظار می رود              میزان افزایش حقوق د            ریافتی متناسب با تورم 
سالانه، حد            اقل با تورم اعلامی توسط بانک مرکزی همخوانی 

د            اشته باشد            .
عضو هیئت رئیســه شورای اسلامی شــهر کرج افزود            : 
بد            ینوسیله استد            عا د            ارد             نسبت به بررسی وضع موجود             و نیز 
ارائه راهکارهای لازم و د            ر راستای برقراری عد            الت د            ر پرد            اخت 
حقوق برای حل مشــکلات معیشتی این قشر زحمتکش 

اقد            امات عاجل و اساسی لازم صورت پذیرد            .
ایزد            یار خاطرنشــان کرد            : د            ر همین راستا برخی مطالبات 
مســتخد            مین شــهرد            اری ها با قرارد            اد             کارمنــد            ی د            ر قالب 
راهکارهایی به جهت تســریع د            ر رفــع موانع، معضلات و 
کاهش نابرابری د            ر شــهرد            اری ها و کارکنان آن همچون، 
افزایش حد            اقل حقوق کارمند            ان شهرد            اری ها مشمول قانون 

نظام هماهنگ پرد            اخت کارکنان د            ولت )همانند             د            ستورالعمل 
چگونگی اجرای قانون نظــام هماهنگ پرد            اخت کارکنان 
برخی نهاد            ها،اصلاح بند            های شــمول کسور بازنشستگی 
)د            رصد            ی از حقوق و مزایا برای حق بیمه( برای تامین پوشش 
بازنشستگی مستخد            مین کارمند            ی شهرد            اری ها،تد            وین آیین 
نامه همسان سازی نظام پرد            اخت حقوق د            ر کلیه شهرد            اریهای 
کشور جهت رفع تبعیض بین تمام کارکنان شهرد            اری های 
کشور،بازنگری رســته ها و رشته های شــغلی کارکنان 
شهرد            اری با توجه به طرح طبقه بند            ی و ارزشیابی مشاغل 
مستخد            مین د            ستگاه های اجرایی و تد            وین آیین نامه جهت 
نظام جبران خد            مات د            ر شهرد            اریهای کشور با هد            ف تشویق 
کارکنان و بهبود             اثربخشی سازمان با د            ریافت پاد            اشهای مالی 
و غیرمالی د            ر راستای مد            یریت مطلوب منابع انسانی، برقراری 
عد            الت، جذب، حفظ و توسعه استعد            اد            های سازمانی و حفظ و 
توسعه رفتار و عملکرد             مطلوب کارکنان جهت بررسی پیشنهاد             

شد            .

اســتاند            ار البرز گفت: د            انشــگاه ها باید             
د            انشجویان خود             را به مهارت های مختلف 
مجهز کنند             تا بتوانند             د            ر حوزه های مختلف 

مشغول به کار شوند            .
مجتبی عبد            اللهی، اســتاند            ار البرز، بعد            ازظهر امروز، 
د            ر جلسه با د            انشگاهیان استان که د            ر سالن شهد            ای 
د            ولت استاند            اری برگزار شــد            ، با بیان اینکه د            رصد            د             
هستیم نگاه نخبگان و د            انشگاهیان را به توسعه استان 
معطوف کنیم، گفت: بر این باور هستم که د            ر د            وره 

ریاست جمهوری آیت الله رییسی با توجه به اراد            ه ای که شکل گرفته و با استفاد            ه از 
ظرفیت های نهفته استان، می توانیم مسائل و مشکلات البرز را حل کنیم.وی اد            امه 
د            اد            : یکی از مهمترین اقد            امات اثرگذار د            ر استان، راه اند            ازی قرارگاه اجتماعی است که 
نتایج ملموسی را برای مرد            م د            اشته است.عبد            اللهی گفت: د            ر این راستا نشست های 
متعد            د            ی با گروه های موثر جامعه د            اشته ایم و توجه ها به این سو جلب شد            ه است.

وی افزود            : ارتباط تنگاتنگ با مرد            م گره گشا است چراکه علاوه بر احصا مشکلات 
بطن جامعه می توانیم از توان مرد            م نیز برای حل آنها استفاد            ه کنیم.عبد            اللهی گفت: 
نخبگان، د            انشگاهیان و صاحب نظران باید             طرح و برنامه ارائه د            هند             که چگونه با 
سرعت بیشتری به نتایج ماند            گار برسیم.وی افزود            : قرارگاه اشتغال استان با هد            ف نیل 

به استان سبز د            ر این حوزه و قرارگاه مسکن برای خانه 
د            ار شد            ن اقشار مختلف جامعه، راه اند            ازی می شود            .

استاند            ار البرز گفت: د            ر این زمینه ها نیز نیاز به برنامه 
ریزی بر مبنای علمی و پژوهشی د            اریم.وی افزود            : 
قرارگاه یک تشــکیلات د            ائم نیست بلکه هد            ف از 
تشکیل آن رسید            گی به موضوعات د            ر مد            ت زمانی 
مشخص با تاثیر گذاری بالا است.عبد            اللهی با اشاره به 
روند             فعالیت د            انشگاه ها، گفت: د            ر ملاقات های مرد            می 
بسیاری از جوانان فارغ التحصیل از د            انشگاه ها برای 
اشتغال مراجعه می کنند            .وی افزود            : این د            ر حالی است که بیشتر شهرک های صنعتی 
استان اعلام نیاز د            ر خصوص نیروی کار متخصص و کارگر د            ارند            .استاند            ار البرز گفت: 
بسیاری از فارغ التحصیلان فاقد             مهارت هستند             و نمی توانند             حتی د            ر حوزه تخصصی 
خود             نیز مشغول به کاری شوند            .وی افزود            : بر این اساس د            انشگاه  ها باید             د            انشجویان 
خود             را به مهارت های مختلف مجهز کنند             تا بتوانند             د            ر حوزه های مختلف مشغول 
به کار شوند            .استاند            ار البرز گفت: باید             فرهنگ سازی شوند            ، چراکه این امکان فراهم 
نیست تا فارغ التحصیلان د            انشگاه ها به شغل های ستاد            ی و د            ولتی د            ست یابند            .وی 
افزود            : تعریف کنونی سواد             با گذشته متفاوت است به این د            لیل که فرد             باید             به مهارت 

و فن آموزی مجهز باشد            .

رئیس سازمان بسیج رسانه البرز با اشاره 
به اینکه مجموعه خبرگزاری ایسنا رسانه ای 
مرد            می است که بر ذهنیات افراد             اثرگذار 
است، گفت: چنین رسانه هایی هستند             که 
نقش پررنگی د            ر شرایط حساس جامعه 

د            ارند            .
به گزارش ایســنا، سرهنگ پاسد            ار سید            محمد            رضا 
موســوی زاد            ه با حضــور د            ر د            فتر البــرز خبرگزاری 
د            انشــجویان ایران)ایسنا( به مناسبت نکود            اشت روز 

خبرنگار با اشاره به اینکه مصاد            ف شد            ن روز خبرنگار با روز عاشورا حاوی پیام است، 
گفت: این د            و از لحاظ محتوا د            ر یک راستا هستند            .وی گفت: رسانه د            ر اصل هر جا 
نقص وکمبود             باشــد             حضور می یابد             و رابط بین مرد            م و مسئولان است.وی افزود            : 
آنجا که د            شمن فکر می کرد             تفکر امام حسین را از بین برد             حرکت زینبی آغاز شد             
و پایه های حکمت ظلم را سست کرد            . د            ر آنجا رسالت زینبی احساس رسوایی بود             

و اینجا رسالت رسانه امید            آفرینی، بازگو کرد            ن وقایع د            ر مسیر حق و اخلاق است.
وی با اشــاره به اینکه مجموعه ایسنا رسانه ای مرد            می است که بر ذهنیات افراد             
اثرگذار است، گفت: چنین رسانه هایی هستند             که نقش پررنگی د            ر شرایط حساس 
جامعه د            ارند            . د            ر بحث جراحی اقتصاد            ی که بسیار حساس بود             برای مرد            م با کمک 

رسانه ها شفافیت ایجاد             شد            .رسانه های د            اخلی جراحی 
اقتصاد            ی را برای مرد            م شفاف کرد            ند            وی با بیان اینکه 
امروز اصحاب رسانه البرز با تهد            ید            ها و هم فرصت های 
زیاد             روبرو هستند            ، اظهار کرد            :  قلم فروشی، تهد            ید            ی 
برای رسانه ها است و محتواسازی جزو فرصت های 
این قشر است. موسوی زاد            ه تصریح کرد            : به شخصه 
مخالف شد            ید             جلسات اطلاع رسانی یک طرفه هستم 
بلکه باید             محتواسازی شود             و د            ر این مسیر همگرایی 
وجود             د            اشته باشد            . بنابراین رسانه به معنی انتقال خبر 
صرف را قبول ند            اریم و به د            نبال محتواسازی هستیم.وی افزود            : د            ر سازمان بسبج 
رسانه تمرکز از استان به شهرستان ها رسید            ه و گروه مطالبه گری و مستند             سازی ثبت 
شد            ه ما برای انتقال پیام د            ر البرز برای انتقال خبر ۳۰۰ هزار نفر است.رئیس سازمان 
بسیج رسانه با انتقاد             از مسئولین د            رباره برگزاری آئین نکود            اشت روز خبرنگار، گفت: 
می شد             روز خبرنگار را زود            تر و مفهومی و با صلابت برگزار کرد             اما متأسفانه این اتفاق 
نیفتاد             ولی به زود            ی سازمان بسیج رسانه از خبرنگاران تقد            یر می کند            .وی افزود            : تقد            یر 
از خبرنگار باعث مستحکم تر شد            ن وی د            ر کار می شود             بنابراین باید             به آن اهمیت 
د            اد            ه شود            . همگرایی مسئولان و نهاد            های مختلف برای کار جمعی تقد            یر از خبرنگاران 

ضروری است و جای تأسف د            ارد             که این اتفاق نیفتاد            ه است.

ایسنارسانهایمردمیواثرگذاراستنگاهنخبگانودانشگاهیانبهتوسعهاستانمعطوفشود

یزد            - صاد            قی مقد            م: اســتاند            ار یزد             از حمایت همه جانبه استان 
از حوزه پژوهش و نوآوری خبرد            اد             و گفت: سند             تحول پژوهش 
ســراهای د            انش آموزی با لحاظ پیوســت عد            الت آموزشی و 

اجتماعی تد            وین شود            .
 مهران فاطمی د            ر نشست شــورای آموزش و پرورش استان، »ایاب و ذهاب 
د            انش آموزان« را یکی از د            غد            غه های خانواد            ه ها د            ر آســتانه بازگشایی مد            ارس 
د            انست و گفت: جلســه ای به منظور تصمیم گیری هزینه سرویس مد            ارس، 
د            ر ســطح اد            اره کل آموزش و پرورش و شــهرد            اری یزد             برگزار و تد            ابیر لازم د            ر 
خصوص تامین سرویس مد            ارس اند            یشید            ه شود            .وی با اشاره به آمار ۲۵۰۰ نفری 
تعد            اد             بی ســواد            ان استان اشاره و خاطرنشان کرد            : عموم مرد            م استان یزد             توجه 
ویژه ای به تحصیل فرزند            ان خود             د            ارند             و بخش عمد            ه این آمار متعلق به مهاجرین 
از سایر استان ها و اتباع خارجی است که باید             برنامه ریزی های لازم د            ر این حوزه 
انجام شود            .استاند            ار یزد             اد            امه د            اد            : سرمایه گذاری د            ر امر آموزش به ویژه آموزش 

اتباع خارجی هزینه نیست و نتایج آن د            ر د            راز مد            ت قابل مشاهد            ه خواهد             بود            .
د            کتر فاطمی با اشــاره به مسائل و مشکلات پژوهش سراهای د            انش آموزی 
استان، بیان کرد            : د            ر راستای پیشبرد             برنامه ها و اهد            اف این بخش، ظرف مد            ت 
یک ماه سند             تحولی مبتنی بر د            و رکن المپیاد            ها و جشنواره ها با پیوست عد            الت 
آموزشی و اجتماعی و نگاه به استعد            اد            های برتر د            ر سطح استان، تد            وین و جهت 
تصویب د            ر این شورا و ستاد             فناوری، نوآوری و اقتصاد             د            انش بنیان استان ارائه شود            .

استاند            ار یزد             د            ر اد            امه از حمایت همه جانبه استان د            ر امر پژوهش و نوآوری به 
ویژه د            ر حوزه آموزش و پرورش خبرد            اد            . وی به نگاه ویژه استان به د            انش آموزان 
افتخار آفرین د            ر المپیاد            ها و جشــنواره های علمی و پژوهشی د            ر سطح ملی و 
بین المللی اشاره کرد             و اظهارد            اشت: د            ر کنار مسائل تربیتی و عقید            تی که همواره 
مورد             تاکید             ما است برنامه ریزی ها و حمایت های مالی و معنوی لازم جهت 
 پیشتازی و افتخارآفرینی آموزش و پرورش یزد             د            ر سطوح ملی و بین المللی انجام 

می شود            .

معاون مهند            سی و توسعه شرکت مهند            سی آب و فاضلاب کشور 
بر لزوم اجرای برنامه جد            ید             مد            یریت فشار و کاهش برد            اشت از 

سد             اکباتان تاکید             کرد            .
 به گزارش روابط عمومی آبفای استان همد            ان، مجید             آقازاد            ه شب گذشته د            ر 
جلسه ستاد             مد            یریت بحران و پد            افند             قرارگاه پایش وضعیت تامین و توزیع آب 
شرکت آب و فاضلاب که د            ر محل سالن جلسات این شرکت برگزار شد            ، با اشاره 
به تنش آبی حاکم بر شهر و استان همد            ان، گفت: با توجه به شرایط موجود             و 
کاهش سطح ذخایر آبی پشت سد            ، ضروری است برنامه مد            یریت فشار بار د            یگر 

مورد             بازنگری قرار گیرد            .
وی با اذعان به اینکه شرایط فعلی نیازمند             متناسب سازی برنامه مد            یریت فشار 
است عنوان کرد            : الزامی است برنامه های جد            ید             مد            یریت فشار به منظور کاهش 

برد            اشت از سد             اکباتان اجرایی شود            .
 آقازاد            ه د            ر اد            امه با تاکید             بر اینکه بهره برد            اری از چاههای کشاورزی استیجاری 

میتواند             بخشی از مشکلات تنش آبی را مرتفع نماید            ، تصریح کرد            : ضروری است 
بر اســاس مذاکرات انجام شد            ه با استاند            ار و تفاهم نامه میان آب منطقه ای و 
فرماند            اری، چاههای استیجاری کشاورزی هرچه سریع تر به منظور تجهیز و وارد             

مد            ار نمود            ن به شرکت آب و فاضلاب استان معرفی و تحویل گرد            د            .
وی همچنین خاطرنشان کرد            : شرکت آب و فاضلاب استان می بایست علاوه 
بر چهار اکیپ فعال فعلی ۱۰ اکیپ جد            ید             نیز به منظور تجهیز و وارد             مد            ار نمود            ن 

چاههای استیجاری فعال نمایند             تا تنش آبی بیش از پیش مد            یریت شود            .
لازم به ذکر است د            ر این جلسه  بختیاری فر مد            یر عامل آبفای استان همد            ان 
توضیحاتی د            ر خصوص اقد            امات انجام شــد            ه به منظور تامین آب از سایت آق 

حصار و چاههای استیجاری کشاورزان ارائه د            اد            .
همچنین د            ر این جلســه گزارش هایی د            ر خصــوص روند             تجهیز و اتصال 
چاههای استیجاری و تیم های واکنش سریع اجراکنند            ه خطوط انتقال سایت 

آق حصار و چاههای مذکور ارائه شد            .

لزوم کنترل برد            اشت از سد             اکباتان و تشد            ید             برنامه مد            یریت فشارحمایت همه جانبه استان از حوزه پژوهش و نوآوری

اصفهان- محســن راعی: مد            یر امور تشکل های 
اقتصاد            ی اتاق بازرگانی ایران د            ر مراسم گرامید            اشت 
سالروز ملی تشکل ها گفت: اتاق بازرگانی اصفهان 
د            ر حوزه تشکل ها د            ر کشور ممتاز بود            ه و جزو سه 

اتاق برتر ایران است.
 هر تشکل اقتصاد            ی متولی بهبود            

 یک مولفه  محیط کسب وکار استان شود             
به گــزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مســعود             
گلشــیرازی رئیس اتاق بازرگانی اصفهان د            ر این مراسم اتاق 
بازرگانی را ملجأ و محل تجمع فعالان اقتصاد            ی د            انســت و 
اظهار د            اشت: تشکل ها برش تخصصی فعالیت های اقتصاد            ی 
د            ر راستای هم افزایی و همگرایی استراتژیک فعالان اقتصاد            ی 

هستند            .
وی با بیان اینکه د            ر یک د            هه گذشته قانون گذار به تشکل های 
اقتصاد            ی به طور ویژه توجه کرد             و ساماند            هی آنها را به اتاق های 
بازرگانی سپرد            ، افزود            : اتاق اصفهان د            ر این د            وره گذار از اتاق نسل 
اول به نســل د            وم با هد            ف رونق کسب وکار اعضا با محوریت 
تشکل سازی را د            ر د            ســتور کار قرار د            اد            . د            ر اتاق نسل سوم نیز 
بازاریابی برای اعضا و سپس برای جامعه به منظور ارتقای د            رآمد             
و رفاه مرد            م مد            نظر قرار گرفت. د            ر این مسیر لازم بود             مشکل 
بعُد             مسافت از مرکز استان را رفع کنیم و به همین منظور د            فاتر 
پنجگانه منطقه ای د            ر شهرســتان ها ایجاد             شد             و امروز د            یگر 
می د            انیم تشــکل های ذیل اتاق بازرگانی بایــد             د            ر کد            ام د            فاتر 

منطقه ای فعال شوند            .
گلشیرازی قوام پذیری تشکل های موجود             را د            یگر اقد            ام اتاق 

د            وره نهم د            انست و اد            امه د            اد            : د            ر این راستا جلسات تخصصی با 
تشکل ها و جلسات عمومی با حضور اعضای هر تشکل برگزار 

شد             که به شبکه سازی د            ر این حوزه کمک کرد            .
رئیــس اتاق بازرگانی اصفهان واحــد             خد            مات به اعضا، امور 
تشکل ها و د            فاتر منطقه ای را از موفق ترین واحد            های این اتاق 
د            انست و گفت: هیئت مد            یره تشکل ها معتبرترین و مجاهد            ترین 
افراد             صنف خود             هستند             و اقد            امات د            رست آنها به رونق اقتصاد            ی، 
ایجاد             شغل، افزایش رفاه و رفع محرومیت د            ر جامعه می انجامد             و 
ما نیز د            ر اتاق بازرگانی تلاش کرد            یم د            ر این مسیر حرکت کنیم.
وی بــا اشــاره به اینکه بــرای د            وام و قوام تشــکل ها باید             
شاخص هایی تعریف شــود            ، تصریح کرد            : آمار نشان می د            هد             
مشــاوره حقوقی یکی از نیازهای پرد            رخواســت اعضای اتاق 
اســت؛ بنابراین باید             مشــاوره حقوقی به صورت تخصصی از 
سوی تشکل ها به اعضای آنها ارائه شود            .گلشیرازی با اشاره به 
پنج برابر شــد            ن برگزاری د            وره های آموزشی د            ر این د            وره اتاق 
بازرگانی اضافه کرد            : همچنین هر هفته یک روید            اد             و همایش 
بزرگ مختص تشکل ها د            ر اتاق برگزار می کنیم. همچنین با 
توجه به وجود             تشکل های متعد            د             د            ر اصفهان، هر تشکل باید             
متولی بهبود             یکی از مولفه های محیط کسب وکار د            ر استان شود              
تا شاهد             اتفاقات خوبی د            ر حوزه های اقتصاد            ی باشیم. امید            وارم 
با بازمهند            سی تشــکل ها و تد            وین برنامه برای آنها به اهد            اف 
راهبرد            ی متناسب با تغییرات محیطی و تغییر قوانین د            ست یابیم.

 اتاق بازرگانی اصفهان جزو سه اتاق برتر ایران
 د            ر حوزه تشکل ها

سید            مسعود             عرفانی، مد            یر امور تشــکل های اقتصاد            ی اتاق 

بازرگانی ایران نیز د            ر این مراسم بیان کرد            : د            ر اتاق ایران حمایت 
از تشکل ها را ســرلوحه کار خود             قرار د            اد            ه ایم، چون توسعه و 
توانمند            ســازی تشکل ها د            ر ســطح ملی یکی از وظایف اتاق 
بازرگانی ایران اســت. اتاق ایران هم اکنون ۵۵۰ تشکل د            ارد             و 
د            ر ســال جاری ۶ کنفد            راسیون و ۳۵ تشکل بالاد            ستی د            ر این 

اتاق تشکیل می شود            .
وی اد            امه د            اد            : قانونگذار به طور د            قیق و روشن د            و رکن رکین 
را برای اتاق بازرگانی ایران د            ر نظر گرفته که شــامل اتاق های 
بازرگانی سراسر کشور و تشکل های اقتصاد            ی است. تشکل ها 

محلی برای گرد            همایی صنف و صنعت، آسیب شناسی قوانین و 
تعامل د            اخلی و خارجی هستند             و نقش پل ارتباطی میان اعضای 
خود            ، میان اعضا با حاکمیت، د            ولت و مجلس شورای اسلامی را 
ایفا می کنند            .عرفانی با اشاره به تبیین جایگاه تشکل ها د            ر قوانین 
د            ر د            هه های گذشته افزود            : البته تشکل ها هنوز از جایگاه رفیع و 
قابل اتکایی برخورد            ار نیستند             که این امر به زیرساخت های قانونی 

و د            ید            گاه حاکمیت و د            ولت به تشکل ها برمی گرد            د            .
مد            یر امور تشکل های اقتصاد            ی اتاق بازرگانی ایران تأکید             کرد             
تشکل های اقتصاد            ی می توانند             به عنوان نمایند            ه بخش خصوصی 

نظرات کارشناسی خود             را به د            ولت ارائه کنند             و د            ولت باید             این 
نظرات را د            ر تصمیم گیری ها و تنظیم د            ســتورالعمل ها د            ر نظر 
بگیرد            ، چون تشکل ها به اند            ازه د            ولت و حاکمیت د            لشان برای 
منافع ملی می تپد            .وی اتاق بازرگانی اصفهان را جزو سه اتاق برتر 
ایران د            ر حوزه تشکل ها د            انست و تصریح کرد            : امروزه فعالان 
اقتصاد            ی بد            ون وجود             تشکل ها قاد            ر به بهبود             محیط کسب وکار 
خود             نیســتند             و د            ولت نیز نمی تواند             بد            ون مشــارکت بخش 
خصوصی و تشکل ها تصمیمات واقع گرایانه و مبتنی بر شناخت 
آگاهانه از شرایط بگیرد            .همچنین سعید             توتونچی، معاون حقوقی 
و فنی سازمان امور مالیاتی کشور گفت: این سازمان بنا د            ارد             تمام 
امورات و اجرای قوانین د            ر حوزه نظام مالیاتی را د            ر تعامل مستقیم 
و بد            ون واسطه با فعالان اقتصاد            ی، نمایند            گان اصناف، اتحاد            یه ها 
و اتاق های سه گانه انجام د            هد            .وی افزود            : عملکرد             سازمان امور 
مالیاتی د            ر اجرای قوانین مصوب مجلس شورای اسلامی توسط 
د            ستگاه های نظارتی رصد             شد            ه و بر رفتار مأموران مالیاتی سراسر 
کشور نظارت می شــود            . اخذ مالیات د            ر تمام د            نیا کار مشکل، 
فنی و پیچید            ه ای اســت اما هیچ نظام مالیاتی د            ر عصر کنونی 
موفق نخواهد             بود             مگر اینکه برای انجام ممیزی بر اطلاعات 
و د            اد            ه هایی مسلط باشد             تا اعمال سلایق و تشخیص مأموران 
مالیاتی به حد            اقل برسد            . اقد            ام به اصلاح قوانین مالیاتی از نیمه 
نخست د            هه ۹۰ آغاز شد             و اگر فرصت اجرای این قوانین نهاد            ی 
د            ر کشور فراهم شود            ، رضایت فعالان اقتصاد            ی تأمین خواهد             شد             
چون مالیات به  صورت عاد            لانه و مبتنی بر واقعیت های مالی 
افراد             اخذ می شود            .این مراسم با تقد            یر از هیئت مد            یره تشکل های 

اقتصاد            ی ذیل اتاق بازرگانی به پایان رسید            .

درمراسمگرامیداشتسالروزملیتشکلهاعنوانشد:

اتاقبازرگانیاصفهاندرحوزهتشکلهادرکشورممتازاست

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج از 
برپایی موکب اختصاصی د            ر عمود             ۸0۱ برای خد            مت رسانی به زائرین حسینی 

)ع( توسط شوراهای اسلامی استان البرز خبر د            اد            .
حجت الاسلام و المسلمین علیرضا سعید            ی د            ر نشست هم اند            یشی روئسای فرهنگی شوراهای 
اسلامی استان البرز د            ر جهت برنامه ریزی برپایی موکب به مناسبت ایام اربعین حسینی که با 
حضور روئسای کمیسیون های فرهنگی اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهرهای استان البرز 
د            ر مجموعه میلاد             شهرد            اری  برگزار شد            ؛ اظهار د            اشت:امسال برای نخستین باربه همت مجموعه 
های مد            یریت شهری و شورای شهر استان های البرز به صورت مجزا موکب د            ر پیاد            ه روی اربعین 

برپا می کنند            .
رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج افزود            : د            ر این موکب که 
با حضور نیروهای زیرمجموعه مد            یریت شهری برپا خواهد             شد             د            رراستای اسکان، تغذیه، بهد            اشت و 
د            رمان و فرهنگی فعالیت خواهند             کرد            .سعید            ی با تاکید             بر حضور حد            اکثری مرد            م د            ر راهپیمایی اربعین 
بعد             از د            وسال وقفه، خاطرنشان کرد            : پیش بینی می شود             مرد            م امسال حضور حد            اکثری د            اشته باشند             و 

د            ر این مراسم معنوی و بزرگترین همایش سیاسی و مذهبی شرکت نمایند            .
وی بر لزوم پشتیبانی فرهنگی از پد            ید            ه پیاد            ه روی اربعین تاکید             کرد             و گفت: پیاد            ه روی اربعین د            ر 

به تصویر کشید            ن جایگاه عاشورا و مهد            ویت، بیشتر از هر کار فرهنگی و هنری تاثیرگذار است.
رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج یاد            آور شد            : آثار و برکات 
اربعین د            ارای جنبه ها و ابعاد             متعد            د             و مختلفی است و علاوه بر اثرات معنوی د            ر تک تک افراد            ی 

که رهسپار این سفر پرخیروبرکت می شوند            ، کارکرد            های گسترد            ه اجتماعی با بازتاب جهانی د            ارد            .

شوراهایاسلامیاستانالبرزموکب
اختصاصیدرعمود801برپامیکند

د            بیر شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه معماری سازمانی راهکاری موثر 
برای تقویت مد            یریت شــهری است، گفت: معماری سازمانی نقش مهمی د            ر 

ارتقاء ظرفیت های د            رونی و بیرونی مجموعه مد            یریت شهری ایفا می کند            .
فاطمه منعمی د            ر خصوص پیشنهاد             مطرح شد            ه د            ر بود            جه ۱۴۰۱ توسط اعضای شورای شهر به 
شهرد            اری اظهار د            اشت: شورای شهر کرج برای سال ۱۴۰۱ پروژه ای تحت عنوان معماری سازمانی 

به شهرد            اری کرج ارائه کرد             تا اجرا کند            .
د            بیر اول شورای اسلامی شهر کرج بر لزوم اجرای معماری سازمانی برای هم افزایی بیشتر مجموعه 
مد            یریت شهری تاکید             و تصریح کرد            : معماری سازمان یک رویکرد             جامع و یکپارچه و به طور کلی 
مجموعه ای به هم پیوسته از مد            ل های توصیف کنند            ه جنبه های مختلف یک سازمان است که 
نحوه استفاد            ه از منابع سازمانی را د            ر راستای رسید            ن به اهد            اف مشخص بیان می کند            .منعمی با بیان 
اینکه شهرد            اری  تا به نتیجه رساند            ن پروژه معماری سازمانی د            ر حوزه مد            یریت شهری تا استقرار آن 
می تواند            خد            مات بهتر و بیشتری ارائه می کند            ، افزود            : کاهش هزینه ها و زمان توسعه سیستم های 
اطلاعاتی از مزایای معماری سازمانی است که یکی از وقت گیرترین بخش های طراحی و ایجاد             
سیستم های اطلاعاتی اختصاص به شناخت حوزه ماموریتی سیستم و نیازمند            ی های آن د            ارد             و اسناد             
و اطلاعات لازم را د            ر اختیار تحلیل گران و طراحان سیستم های اطلاعاتی و ارتباطی جد            ید             قرار د            اد            ه 
و سبب کاهش هزینه ها و زمان خواهد             شد            .عضوهیئت رئیسه شورای اسلامی شهر کرج خاطرنشان 
کرد            : د            ر بحث توسعه باید             ویژگی ها و انواع توسعه مد            نظر قرار گیرد             به علاوه باید             توجه د            اشت توسعه ها 
د            ر مجموعه مد            یریت شــهری باید             هوشمند            ، برنامه  ریزی شد            ه و هم راستا با سیاست های کلان و 

مأموریت های سازمانی اجرا شود             و د            ر نهایت برای همه ذی نفعان تولید             ارزش کند            .

 معماریسازمانیراهکارموثری
برایتقویتمدیریتشهریاست

یزد            - صاد            قی مقد            م: رئیس سازمان مد            یریت و برنامه ریزی استان یزد             گفت: رشد             چند             برابری حجم 
اعتبارات عمرانی اســتان د            ر پایان سال ۱400 و ابتد            ای ســال ۱40۱ موجب فعال شد            ن کارگاه ها و 
پروژه های عمرانی این اســتان شد            ه که این نشان از اهتمام د            ولت به تحول و حرکت به سمت بهبود             

شاخص  های کلان است.
به گزارش خبرنگار ما مجید             د            هقانی زاد            ه رئیس سازمان مد            یریت و برنامه ریزی استان یزد             د            ر پنجمین نشست شورای برنامه ریزی 
و توسعه استان یزد             که با حضور نمایند            گان مرد            م این استان د            ر مجلس شورای اسلامی د            ر سالن کوثر استاند            اری یزد             برگزار شد            ؛ 
به مقایسه عملکرد             اعتبارات عمرانی سال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ د            ر یزد             پرد            اخت و گفت: د            ر سال ۱۳۹۹ سهم استان از تخصیص 
اعتبارات عمرانی د            ر حد            ود             ۳۰۰ میلیارد             تومان بود            ه است.د            هقانی زاد            ه با بیان اینکه اعتبارات عمرانی د            ر سال ۱۴۰۰ نزد            یک به 
۱۸۰۰ میلیارد             تومان بود            ه است، افزود            : این رشد             چند             برابری حرکت ارزشمند            ی د            ر استان بود            ه که عمد            ه تخصیص آن د            ر پایان 
سال ۱۴۰۰ و ابتد            ای سال ۱۴۰۱ رقم خورد            ه است.وی با ابراز خرسند            ی از فعال شد            ن د            وباره کارگاه ها و پروژه های عمرانی د            ر 
استان با تخصیص نقد            ی این اعتبارات، بیان د            اشت: امید            واریم این حرکت ارزشمند             مجموعه د            ولت بتواند             د            ر قالب پیشبرد             مطلوب 
طرح ها و پروژه ها نمود             یابد             و مرد            م نیز طعم شیرین آن را بچشند            .د            بیر شورای برنامه ریزی و توسعه استان یزد             به استناد             قانون 
بود            جه سال ۱۴۰۱ و ضوابط اجرایی آن خطاب به د            ستگاه های اجرایی مشمول بود            جه هزینه ای د            ر استان گفت: تخصیص حقوق 
و مزایا)سایر برای سه ماهه د            وم( منوط به مباد            له موافقنامه د            ر زمان مقرر است.د            هقانی زاد            ه د            ر اد            امه با اشاره به طرح امن سازی کلیه 
اد            ارات و سازمان ها خواستار پیگیری جد            ی آنان د            ر این خصوص شد            .وی همچنین بر کاهش حد            اقل ۳۰ د            رصد            ی مصرف آب د            ر 
د            ستگاه های د            ولتی تاکید             کرد             و افزود            : هریک از اد            ارات استان باید             با هد            ف گذاری مشخص برای کاهش مصرف آب اقد            ام کنند            .

شایان ذکر است؛ استفاد            ه از ظرفیت بخش خصوصی برای ساماند            هی شبکه آب و فاضلاب استان با لحاظ مشوق های خاص، 
تشکیل کانون فناوری آب با مشارکت پارک علم وفناوری و شرکت آبفا و نقش این کانون د            ر کاهش مصرف آب اعم از مصارف 

اد            اری و خانگی از د            یگر موارد             مطرح شد            ه از سوی رییس سازمان مد            یریت و برنامه ریزی استان د            ر این نشست بود            
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